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Projekt porządku obrad:

1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIV-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski.
6. Podjęcie uchwały w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z nich, których właścicielem 
lub zarządcą jest Gmina Łęczna,
b) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenie Gminy 
Łęczna będących w posiadaniu PGKiM sp. z o.o. w Łęcznej,
c) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie Nadwieprzańskiego Parku Krajobrazowego,
d) opiniująca  opracowanie  pn.: „Ocena stanu zdrowia oraz określenia potrzeb zdrowotnych mieszkańców województwa lubelskiego na 
potrzeby opracowania programów polityki zdrowotnej realizowanych przez Samorząd Województwa Lubelskiego w latach 2016 – 2021”,
e) rozpatrzenia skargi.

7. Stanowisko w sprawie planowanej reformy oświaty, w tym likwidacji/wygaszania gimnazjów.
8. Wolne wnioski.
9. Sprawy organizacyjne.
10. Zakończenie obrad.

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. Nie zgłoszono do niego 
uwag. Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XIV Sesji Rady. Następnie Burmistrz Łęcznej przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami.
W punkcie interpelacje, zapytania, wnioski Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o złożonych między sesjami interpelacjach. 
Zapytania radnych dotyczyły konsultacji na temat rewitalizacji, w których uczestniczył Burmistrz oraz porządków w mieście. Radnych 
interesowało również spotkanie dotyczące Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i możliwości pozyskiwania środków finansowych na drogi 
wiejskie oraz uczestnictwo naszej gminy w Lokalnej Grupie Działania. 
W kolejnym punkcie przystąpiono do podejmowania uchwał. Uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 
oraz warunków i zasad korzystania z nich, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Łęczna (dotyczy włączenia do wykazu przystanków 
przy ulicy Szkolnej) przyjęto jednogłośnie (20 radnych za).
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenie Gminy 
Łęczna będących w posiadaniu PGKiM sp. z o.o. w Łęcznej - zmiany planu dotyczą głównie budowy i rozbudowy sieci wodociągowej na osiedlu 
Stare Miasto. Radni dopytywali się o plany wykonania sieci wodociągowej wzdłuż ulicy Polnej i połączenia z siecią wodociągową obsługiwaną 
przez ZGK Puchaczów. Uchwałę poparło 18 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.
Radni jednogłośnie poparli podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 
Nadwieprzańskiego Parku Krajobrazowego oraz uchwały opiniującej  opracowanie  pn.: „Ocena stanu zdrowia oraz uchwałę w sprawie 
określenia potrzeb zdrowotnych mieszkańców województwa lubelskiego na potrzeby opracowania programów polityki zdrowotnej 
realizowanych przez Samorząd Województwa Lubelskiego w latach 2016 – 2021” (20 głosów za).
Przesłana skarga na działalność Burmistrza (dotyczy stypendiów dla uczniów liceum) nie spełniała wymogów formalnych i nie mogła podlegać 
rozpatrzeniu. Uchwałę w tej sprawie poparło 15 radnych, a 5 radnych wstrzymało się od głosu. 
Następnie przystąpiono do dyskusji nad projektem stanowiska w sprawie planowanej reformy oświaty, w tym likwidacji/wygaszania gimnazjów. 
Problem wzbudził duże emocje. Za podjęciem stanowiska w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej reformy oświaty, w tym 
likwidacji/wygaszania gimnazjów głosowało 14 radnych, 2 radnych było przeciw a 4 radnych wstrzymało się od głosu.
Wolne wnioski i sprawy organizacyjne zakończyły sesję. 


